

Date: 21/07/2025

Ref: UPAC/COM/2025/056

To: Boursa Kuwait,

السادة/ بورصة الكويت للأوراق المالية المحترمين،

تحية طيبة وبعد،

ايضاح بشأن نشاط التداول غير الاعتيادي
على سهم شركة المشاريع المتحدة للخدمات الجوية ش.م.ك.ع
Clarification Regarding Unusual Trading Activity
on the Shares of United Projects for Aviation Services Company K.S.C.P

In reference to the email received from Boursa Kuwait regarding the unusual trading activity on the shares of United Projects for Aviation Services Company dated 21st July 2025, and in accordance with the provisions of Article 4-5 of Module Ten – Disclosure and Transparency – of the Executive Regulations of Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities and their amendments, United Projects for Aviation Services Company K.S.C.P (the “Company”) hereby states that, there has been no recent development that is likely to affect the Company or its affairs in a manner that would result in such unusual trading activity.

عطفاً على البريد الإلكتروني الوارد من السادة/ بورصة الكويت بوجود نشاط غير اعتيادي في التداول على أسهم شركة المشاريع المتحدة للخدمات الجوية بتاريخ 21 يوليو 2025، وعملاً بأحكام المادة 4-5 من الكتاب العاشر - الإفصاح والشفافية - من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، تفيد شركة المشاريع المتحدة للخدمات الجوية ش.م.ك.ع ("الشركة") بأنه لم تكن هناك تطورات حدثت مؤخراً من شأنها التأثير على الشركة أو شؤونها بالشكل الذي ترتب عليه هذا النشاط غير الاعتيادي في التداول.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،



حمد عدنان مال الله
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي
Hamad Adnan Malallah
Vice Chairman and CEO

Copy to CMA.

نسخة إلى السادة/ هيئة أسواق المال.